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EERSTE TERMIJN

Vorig jaar bij de Algemene Beschouwingen bracht 
GroenLinks vijf punten in; 
Vijf voorstellen voor de  nieuwe collegeperiode die 
er aan kwam,
Tips voor de schrijvers van de verkiezingspro-
gramma’s van de verschillende  politieke partijen 
én om mee te nemen bij het schrijven het vol-
gende collegeakkoord. 
Het waren de punten waarmee GroenLinks de 
campagne is ingegaan, en die, wie had dát kunnen 
denken, we zélf hebben kunnen meenemen bij het 
schrijven van het collegeprogramma.
We kijken graag samen met u nog even terug naar 
die 5 punten.

1e tip. Maak van lege kantoren woningen
Hoe mooi zou dat zijn: meer woningen voor 
jongeren en senioren!
En de ombouw betekent ook werkgelegenheid!

Dit idee is in het collegeakkoord gekomen en het 
college wil hier komend jaar actief aan werken, 
samen met de kantooreigenaren.

2e tip. Meer zonne-energie opwekken!
GroenLinks vroeg het college vorig jaar of ze wilde 
nagaan of Huizen kan deelnemen aan de Zonatlas. 
Dat is toen door het college meteen voortvarend 
opgepakt en Huizen dóet mee aan de Zonatlas.
Een verduurzaming van het beleid is nodig op 
het gebied van wonen, werken en mobiliteit. 
Dus: meer energiebesparing en meer gebruik van 
schone energie bij gemeentelijke gebouwen en 
openbare verlichting. 
Innovatie op dit gebied zorgt ook voor kostenbe-
sparing en werkgelegenheid. 

Het college komt komend voorjaar met concrete 
voorstellen hierover.
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3e tip. Hoogwaardig openbaar vervoer
GroenLinks is voor Hoogwaardig Openbaar Vervoer 
en tégen de aparte busbaan. 
Wij hebben altijd gezegd dat die aparte busbaan 
geen meerwaarde heeft. 
Het college wil, net als de gemeente Blaricum, de 
bus laten meerijden over ’t Merk. Dit najaar wil ze 
deze variant bepleiten bij de Provincie. GroenLinks 
ondersteunt dit van harte, we hopen dat Huizen en 
Blaricum hierbij samen optrekken en de Provincie 
er van weten te overtuigen dat Hoogwaardig Open-
baar Vervoer zonder deze aparte busbaan kan. 

Vraag:
Kan het college ons vertellen hoe het staat met het 
onderzoek naar de meerijvariant?

4e tip. Aanpassen winkelplannen
Vorig jaar zeiden wij: “we willen niet bouwen voor 
leegstand”
In het collegeprogramma staat dat het col-
lege in het belang van verdere stagnatie van de 
ontwikkelingen binnen het hoofdwinkelcentrum 
het initiatief zal nemen om in overleg met alle be-
trokken partijen een oplossing te vinden voor het 
braakliggende terrein op de Keucheniusstraat. We 
wachten in vertrouwen af hoe dat gaat verlopen.

5e tip. We laten mensen niet aan hun lot over
Het Rijk bezuinigt fors op de zorg, en wil meer 
‘eigen verantwoordelijkheid’. 
Mensen kunnen best veel zelf, maar GroenLinks 
wil heel nadrukkelijk geen ‘zoek het zelf maar 
uit’-samenleving. 
Mensen met wie het niet goed gaat, laten we niet 
vallen. Heb je een beperking, dan krijg je de onder-
steuning die jij nodig hebt om aan de samenleving 
te kunnen meedoen. Lukt het je niet om zelf een 
baan te vinden, dan ondersteunen we je daarbij. 
GroenLinks wil dat mensen zelf grip op hun eigen 
leven houden.
Het college gaat verder waar het vorige college 
mee begon en zal mensen niet aan hun lot over 
laten, ook niet na 1januarie 2015.

Vanuit de 5e tip:

Decentralisaties: onrust en onzekerheid 
Ondertussen is er in het hele land, ook in Huizen, 
onrust en onzekerheid over die veranderingen in 
de zorg. De decentralisaties, de transities, er staat 
veel over in de oude en nieuwe media.
Mensen maken zich serieuze zorgen over wat er 
komen gaat. 
Wij spreken mensen die echt letterlijk steeds vaker 
en langer wakker liggen van de zorgen en om de 
vragen die zij hebben. 
Huizen heeft zich goed voorbereid, de gemeenter-
aad en de commissieleden hebben voorlichting na 
voorlichting gehad, maar de inwoners hebben dat 
niet... 
Er is gister een site in Huizen gelanceerd met in-
formatie over de zorg. Heel goed. 
Maar mensen willen gehoord worden en hun 
vragen kunnen stellen. 
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Daarom vraagt GroenLinks  het college om 
Voorlichtingsbijeenkomsten ‘Sociaal Domein’ te 
organiseren.
Voorlichtingsbijeenkomsten waar de gemeente kan 
vertellen over de komende veranderingen en wat 
dat voor inwoners kan betekenen en waar inwon-
ers vragen kunnen stellen en hun ongerustheid 
kunnen uiten.

Graag een reactie van het college op deze vraag.

En nu we het er toch over hebben:
Wij weten dat het een bevoegdheid van het college 
is, maar zou het college bereid zijn de vorm van de 
wijkavonden te heroverwegen? Het kost namelijk 
nogal wat lef om in een volle zaal een microfoon 
onder de neus te krijgen of achter een microfoon 
te gaan staan. Er zijn andere, laagdrempeliger vor-
men denkbaar. 

Graag uw reactie hierop.

De gemeente gebruikt haar website goed om 
informatie aan inwoners over te brengen. Mensen 
kunnen met veel van hun vragen op de Huizer site 
terecht.
Informatie bieden aan iedereen is van groot, niet 
te onderschatten belang.    
Hoe staat het college tegenover het inrichten van 
een speciale pagina op huizen.nl in eenvoudige en 
begrijpelijke taal voor (bijvoorbeeld) mensen met 
een verstandelijke beperking?

Graag uw reactie.

Huizen moet meer, op een positieve manier op de 
kaart worden gezet.

Vraag aan het college:
Hoe staat het college tegenover het laten 
ontwikkelen van een ‘dedicated app’ voor toer-
isten en geïnteresseerden? (Een dedicated app is 
software die daadwerkelijk geïnstalleerd wordt 
op een apparaat, dus niet een mobiele website.) 
bezoekers worden met de app attent gemaakt op 
leuke plekken in Huizen. Informatie die er in kan 
komen te staan zijn bijvoorbeeld: parkeerplekken, 
parkeerbeleid, oplaadpunten, cultuurhistorisch 
erfgoed, winkelgelegenheid, evenementenagenda  
en zo verder.

Graag uw reactie hierop.
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Opmerkingen GroenLinks bij de begroting 2015 van 
de Gemeente Huizen

GroenLinks onderschrijft het belang van een 
sluitende begroting, zo nodig met inzet van de 
reserves. (We kunnen ook niet anders want dat is 
een wettelijke verplichting)
• De financiële situatie van de gemeente leek 

voor het verschijnen van de septembercircu-
laire zo slecht dat in de meerjarenraming extra 
bezuinigingen zijn opgenomen oplopend van 

375.000 in 2016 tot 1197.000 in 2018.
• De septembercirculaire van het Rijk pakt voor 

Huizen echter voordelig uit. Het Meerjarenper-
spectief ziet er met deze Septembercirculaire 
veel beter uit, er is geen reden om in paniek te 
raken. Het voordeling verschil loopt op van 6 
ton in 2015 tot 1,5 miljoen in 2018. Dat vraagt 
om een beheerste reactie.

• GroenLinks is voorstander om alle posten van 
de begroting nog eens goed tegen het licht 
te houden om zodoende te kijken waar nog 
(extra) bespaard kan worden. Net als vorig jaar 
stellen we de vragen: Wat doen we? Waarom 
doen we dat? En moeten we het blijven doen?

Maar toch hebben we bij de Meerjarenraming 
twee vragen:
1. Kan het college aangeven waarom een extra 

taakstellende bezuiniging van 800.00 euro 
nodig is nu uit de Septembercirculaire blijkt dat 
het financieel perspectief aanmerkelijk gunsti-
ger is dan aanvankelijk werd gedacht?

2. zouden we over de extra bezuiniging  pas een 
beslissing kunnen nemen bij de voorjaarsnota 
als ook de meicirculaire bekend is?


